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* Pursuant to subsection 105 (1) of the Financial Administration Act, each director is nominated by the appropriate Minister and appointed by the Governor in Council 
to hold office during pleasure for a term not exceeding four years.  Pursuant to subsection 105 (3) of the Financial Administration Act, a director is eligible for re-
appointment on the expiration of his term of office. 
Conformément au paragraphe 105 (1) de la Loi sur l’administration des finances publiques, les administrateurs sont nommés à titre amovible par le ministre de tutelle 
et désignés par le gouverneur en conseil pour un mandat d’une durée maximale de quatre ans. En vertu du paragraphe 105 (3) de la Loi, le mandat des administrateurs 
est renouvelable. 
 
** Pursuant to subsection 105(4) of the Financial Administration Act, if a director is not appointed to take office on the expiration of the term of an incumbent director, 
other than an officer-director, the incumbent director continues in office until his or her successor is appointed.  
Conformément au paragraphe 105(4) de la Loi sur la gestion des finances publiques, s’il n’est pas pourvu à leur succession, le mandat des administrateurs d’une société 
d’État mère, autres que les administrateurs-dirigeants, se prolonge jusqu’à la nomination de leur remplaçant. 
 


